
   
Årsmöte Stormvägens radhussamfällighetsförening 2011-02-22 

                                     
1. Årsmötets öppnande. 

 

Föreningsordföranden Peder Rönnbäck hälsade alla välkomna och förklarade  

Mötet öppnat. 

 

2. Val av mötesordförande samt sekreterare vid årsmöte 

 

Till mötesordförande valdes Stig-Arne Nordström, och till sekreterare 

valdes Annika Nordkvist 

 

3. Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar 

 

Deltagarlista för mötet cirkulerade och ifylldes. Sammanlagt närvarade  

49 personer enligt listan. 

 

4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

 

Till protokolljusterare valdes Rolf Laine samt Kristina Lundberg. 

.    

5. Fråga om kallelse till årsmötet behörigen skett samt fastställande av dagordning 

 

Mötet tyckte att kallelse behörigen skett enligt stadgarna, samt godkände dagordningen. 

 

6. Styrelsen årsredovisning 

 

Föreningsordföranden Peder Rönnbäck föredrog förvaltningsberättelsen. 

Åsa Cullberg redogjorde istället för kassör Maria von Below för resultat- och balansräkningen. 

Beslutet blev att med godkännande lägga dessa till handlingarna. 

(Se bilaga.) 

 

7. Revisionernas berättelse 

 

Revisorerna föreslår efter genomgång av föreningens ekonomi och förvaltning att bevilja 

styrelsen ansvarsfrihet för 2011. 

Beslutet blev att godkänna och lägga revisorernas berättelse till handlingarna. 

 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2011. 

 

9. Val av styrelseordförande och styrelseledamöter 

 

Mötet beslutade att utse styrelse och styrelseordförande enligt valberedningens förslag.  

(Se bilaga.) 

 

 

 



10. Val av styrelsesuppleanter 

 

Mötet beslutade att utse styrelsesuppleanter enligt valberedningens förslag. 

(Se bilaga.) 

 

11. Val av revisor och suppleant 

 

Mötet beslutade att utse revisorer och suppleant enligt valberedningens förslag. 

(Se bilaga.) 

 

12. Val av valberedning 

 

Mötet beslutade omval på Håkan Tornberg (sammankallande) samt Ann-Louise Martin och 

Andreas Nilsson. 

 

13.  Framställande från styrelsen om att anta förslag till regler för användning av samfälld 

mark. 

 

Tre förslag lades fram; 

Förslag 1, Styrelsens förslag enligt tidigare utskick endast med en formuleringsändring under 

punkten E. 

Förslag 2, en motion som inkommit, innebär en mer restriktiv linje, mark utanför tomtgräns 

ska ej bebyggas. 

Förslag 3, innebär att allt ska återställas till ursprungsläget. 

  

             – Beslut. togs efter votering (handuppräckning) först mellan förslag 2 och förslag 3, det var        

                förslag 2 som gick vidare. Sedan voterade man mellan förslag 1 och förslag 2, och det 

                blev förslag 1,det vill säga styrelsens förslag som fick flest röster. 

                 

14. Framställande från styrelsen angående förändrade parkeringsregler, vilken följer 

tidigare utdelat förslag 

 

– Beslut; Mötet beslutade att anta styrelsens förslag avseende parkeringsplatserna, med ett     

   tillägg att styrelsen får i uppdrag att se över formuleringen om särskilt handikapp tillstånd. 

 

15. Motion om ändrade rutiner för att informera nyinflyttade 

 

– Leni Korneliussen och Åsa Cullberg presenterade kort hur styrelsen sköter den uppgiften    

   idag. Styrelsens förslag är att avslå den motionen.    

 – Beslut: Mötet beslutade att avslå motionen. 

   

16. Motion om att tillsätta delar av styrelsen genom ett cirkulationssystem 

 

Förslag till beslut: Att styrelsen får i uppdrag att se över en ”cirkulationsmodell”. 

 

– Beslut: Mötet beslutade att styrelsen får i uppdrag att se över detta. 

  

 

17. Förslag till budget för år 2011 inkl. arvoden och avgifter samt debiteringslängd. 

 

Åsa Cullberg presenterade budgetförslag för 2011 inkl .arvoden och avgifter samt 

debiteringslängd. Mötet fastställde föreslagen budget. 

(Se bilaga.)  

 

 

18. Information från styrelsen angående planerat underhåll och övriga åtgärder 



 

– Styrelsen avser att komplettera belysningen bland bilarna på parkeringsplatserna, detta för  

   att möjligen minska bilinbrotten. 

 

– Styrelsen ska utöka antalet parkeringsplatser under sommartid. 

 

 – Styrelsen avser att börja byta ut motorvärmaruttagen i garagen på sikt, troligtvis kommer de  

    att bytas ut under fler år än ett år. 

 

19. Övriga ärenden 

 

– Frågan om hur länge avtalet med ComHem räcker kom upp. Avtalet gäller i ett år till. 

 

– Tre personer blev uppmärksammade som sköter snöskottning på allmänna ytor, och. 

   gatubelysningen med var sitt presentkort. Personerna som uppmärksammades var Alexander  

   Kemi, Rune Björnfot och Rolf Laine 

 

20. Avslutning 

 

Peder tackade för visat intresse och avslutade årsmötet 
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